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ΚΑΤΗΓΟΡΙΕΣ ΕΠΙΘΕΤΩΝ

1. Τριγενή και Τρικατάληκτα

τρεις καταλήξεις

για τα τρία γένη

π.χ.	ὁ σοφός	ἡ σοφή	τὸ σοφόν


2. Τριγενή και Δικατάληκτα

δύο καταλήξεις

για τα τρία γένη
π.χ. ὁ ἄφθονος	ἡ ἄφθονος	τὸ ἄφθονον


3. Διγενή και Μονοκατάληκτα

δύο γένη (αρσενικό και θηλυκό)

μία κοινή κατάληξη

π.χ. ὁ φυγὰς	ἡ φυγὰς	



Παρατηρήσεις
· 	Όσα επίθετα σχηματίζουν το αρσενικό και το ουδέτερο σύμφωνα με τη β’ κλίση λέγονται δευτερόκλιτα
Τρικατάληκτα					Δικατάληκτα
Αρσενικό	Θηλυκό	Ουδέτερο		Αρσενικό	Θηλυκό	Ουδέτερο
-ος		     -η		     -ον			       -ος	      -ος	      -ον
			     -α
	ὁ ἔνδοξος	ἡ ἔνδοξος	τό ἔνδοξον
			ἡ δικαία
ὁ καλός		ἡ καλή	τό καλόν
· Όσα επίθετα σχηματίζουν το αρσενικό και το ουδέτερο σύμφωνα με τη γ’ κλίση λέγονται τριτόκλιτα

Φωνηεντόληκτα
Τριγενή και ακατάληκτα	-υς, -εια, -υ		ὁ βαθύς, ἡ βαθεῖα, τὸ βαθύ	
Τριγενή και δικατάληκτα	-υς, -υ		ὁ, ἡ δίπηχυς, τὸ δίπηχυ

Συμφωνόληκτα αφωνόληκτα

Τριγενή και τρικατάληκτα -ας, -ασα, -αν
ὁ πᾶς, ἡ πᾶσα, τὸ πᾶν
Τριγενή και τρικατάληκτα -εις, -εσσα, -εν
ὁ χαρίεις ἡ χαρίεσσα, τὸ χαρίεν
Τριγενή και τρικατάληκτα -ων, -ουσα, -ον
ὁ ἄκων ἡ ἄκουσα, τὸ ἆκον
Τριγενή και δικατάληκτα σύνθετα με β’ συνθετικό ουσιαστικό 
τριτόκλιτο ἡ αφωνόληκτο γ’ κλίσης		
ὁ, ἡ εὔελπις, τό εὔελπι
Διγενή και μονοκατάληκτα απλά ή σύνθετα γ’ κλίσης		ὁ κόλαξ
Ενρινόληκτα	Υγρόληκτα

Τριγενή και τρικατάληκτα –ας, -α, -αν
ὁ μέλας, ἡ μέλαινα, τὸ μέλαν

Τριγενή και δικατάληκτα –ων, -ων, -ον
ὁ ἡ εὐδαίμων, τὸ εὔδαιμον
ὁ, ἡ ἄρρην, τὸ ἄρρεν

Διγενή και μονοκατάληκτα απλά ή σύνθετα με β’ συνθετικό ενρινόληκτο ή υγρόληκτο ουσιαστικό της γ’ κλίσης κα κλίνονται όπως τα αντίστοιχα ουσιαστικά
ὁ ἡ μάκαρ
ὁ, ἡ ἄχειρ

Σιγμόληκτα
Τριγενή και δικατάληκτα -ης, -ης, -ες

[bookmark: _GoBack]ὁ, ἡ ἀληθής, τὸ ἀληθὲς
ὁ, ἡ πλήρης, τὸ πλῆρες
ὁ, ἡ συνήθης, τὸ σύνηθες
ὁ, ἡ εὐώδης, τὸ εὐῶδες

· Τα επίθετα που σχηματίζονται με ιδιαίτερο τρόπο λέγονται ανώμαλα
ὁ πολύς, ἡ πολλή, τὸ πολὺ (ετερόκλιτο)
ὁ μέγας, ἡ μεγάλη, τὸ μέγα (ετερόκλιτο)
ὁ πρᾶος, ἡ πραεῖα, τὸ πρᾶον (ετερόκλιτο)
ὁ φροῦδος, ἡ φρούδη, τὸ φροῦδον (ελλειπτικό)
ὁ, ἡ σῶς, τὸ σῶν (ελλειπτικό)
4

